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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/21-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-21-8 
Rijeka,  22.04.2021. 
                                
 
 
 

ZAPISNIK  
24. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
24. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 22.04.2021. (četvrtak) s početkom u 18.00 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

-  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Suada Shahini, članica VMO 
- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 

 
Usvajanje zapisnika sa 23. sjednice VMO Centar – Sušak od 25.03.2021. 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
1. Usvajanje liste prijedloga Prioriteta za 2022. godinu 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
 
AD 1 
 
Vijećnice su razmotrile sve prijedloge građana zaprimljene po javnom pozivu na predlaganje malih 
komunalnih zahvata po mjesnim odborima za 2022. godinu, te iznijele i vlastite prijedloge. 
Nakon rasprave odlučeno je kako slijedi u zaključku.  
 
Zaključak: 

Vijeće je jednoglasno usvojilo listu prijedloga prioriteta u održavanju objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2022. godinu na području MO Centar-Sušak kako slijedi:    
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R. 
br. 

Naziv  Napomena 

1 
Sanacija dijela sjevernog nogostupa Strossmayerove ulice od kbr. 
19B do kbr. 23 

Prijedlog VMO Centar-Sušak 

2 
Djelomična sanacija Cindrićeve ulice (ispod nadvožnjaka) od kbr. 9 
do kbr. 11a, te udarnih rupa ispred kbr. 13 

Prijedlog Dino Begović, mail 
od 09.03.2021., te Ljiljana 
Božanić, mail od 22.03.2021. 

3 
Uređenje plaže zapadno od pseće plaže na Brajdici- uklanjanje 
gruda kamena i djelova asfalta sa željeznim žicama 

Prijedlog Ivan Balentović, 
mail od 10.03.2021. 

4 Ličenje kapelice na Trsatskim stubama kod kbr. 2 
Prijedlog Edi Zejnić, mail od 
11.03.2021. 

5 
Pothodnik Piramida: osvjetljavanje svih ulaza u pothodnik, popravak 
postojeće i proširenje rasvjete u unutrašnjosti pothodnika 

Prijedlog Udruga Capoeira, 
mail od 30.03.2021. 

6 
Pothodnik Piramida: postavljanje neklizajućih traka ili ohrapaviti 
hodnu površinu s ciljem postizanja protukliznosti na stepenicama i u 
unutrašnjosti pothodnika 

7 
Rampa za invalide na nogostupu uz pješački prijelaz na adresi Titov 
trg 3 

Prijedlog Igor Ružić, mail 
31.03.2021. 

8 
Uklanjanje nepoželjne vegetacije na stijenskom pokosu južno od 
zgrada u Ulici Šetelište 13. divizije od kbr. 4 do kbr. 10 

Usmeni prijedlog g. Korlević, 
13. divizije 8, od 24.10.2019. 

9 
SP predložio: Postava svjetlećeg znaka sa treptačem na pješačkom 
prijelazu na D-404 

10.000,00 kn (Prioriteti za 
2020. - poskupilo sa 
15.000,00 na 25.000,00) 

 

 
 
 
AD 2 
 

 Predsjednica je podsjetila prisutne na još uvijek neriješeno pitanje zadržavanja oborinskih 
voda na dijelu kolnika Ružićeve ulice, tik uz zapadni nogostup koji predstavlja jedini pješački 
koridor u toj ulici.  

Odvijanjem prometa za vrijeme kišnih razdoblja, pješaci bivaju „okupani“ vodom. Nakon višegodišnje 
prepiske sa nadležnim službama, saniran je dio dionice, ali je još uvijek preostalo cca 50 metara za 
sanaciju i to na dijelu trase od ex Hidroelektre prema sjeveru. Nakon rasprave odlučeno je kako 
slijedi u zaključku.  
 

 Zaključak: 

Uputit će se dopis ravnatelju Direkcije za komunalno redarstvo kao nastavak korespondencije 
na ovu temu, s ciljem da se nadležne službe podsjeti i potakne na poduzimanje odgovarajućih 
aktivnosti za zaštitu pješaka u Ružićevoj ulici na dionici od ex Hidroelektre prema sjeveru još 
cca 50 metara. 
 

 Tajnica je upoznala vijećnice sa pritužbom i prijedlogom gđe. Jolande Todorović vezanom za 
prekobrojne posude za otpad ispred OŠ Centar, uz Ulicu M.S.Tvrdog.  

Naime, neposredno uz spomenutu lokaciju na trgu između OŠ Centar i Srednje građevinske škole, 
oko postojećeg stabla napravljeni su drveni elementi za sjedenje učenika. Obzirom na veliki broj 
posuda za otpad sjedenje ovdje nije nimalo ugodno. Tajnica je kontaktirala g. Simčića iz Čistoće 
d.o.o., ali je on na bolovanju pa će se sačekati njegov povratak za poduzimanje aktivnosti oko 
premještanja posuda. 
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AD 3 
 
Pod ovom točkom dnevnog reda nije bilo rasprave. 

 
 
Sjednica je završila u 19.00 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


